
Agent Mario Ruiego: Przyszłość? Trzeba zapytać Monchiego
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W ostatnich tygodniach plotkuje się sporo o zainteresowaniu Napoli osobą

Mario Ruiego, który miałby zastąpić w klubie Ghoulama. W związku z tymi

pogłoskami media przeprowadziły wywiady z samym piłkarzem oraz z jego

agentem.

Mario Rui dla Radio Kiss Kiss:

- Mam cztery lata kontraktu w Romie, nic nie wiem. Przysięgam, że nic nie wiem.

Mam tylko jedną pewność, że jestem na wakacjach.

Mario Giuffredi, agent Mario Ruiego, dla vocegiallorossa.it:

W przeszłości powiedziałeś, że jeśli Spalletti zostanie w stolicy Włoch,

poprosisz o sprzedaż...

- Natychmiast przerwę, przytoczyli moje wypowiedzi w niewłaściwy sposób, nie

powiedziałem dokładnie tego, przejdźmy dalej.

Zatem jaka jest wola gracza? Zostanie w Romie?

- Pytanie powinniście zadać Monchiemu, zawsze mówiłem, że Mario Rui zostałby z

chęcią w Romie, zatem to pytania, które musicie zadać jemu, który musi

zdecydować o swojej przyszłości.

Wraz z prawdopodobnym przybyciem Di Francesco Mario Rui mógłby

znaleźć więcej przestrzeni?

- Nie mogę tego wiedzieć, musicie zapytać Di Francesco.
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